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1) Valg af dirigent 

  

- Mike blev valgt som dirigent, og han konstaterede at generalforsamlingen 

var lovlig indkaldt med det fornødne varsel. 

Desuden kunne han konstatere at der var mødt én stemmeberettiget medlem op 

ud over bestyrelsen. 

2) Beretning fra bestyrelsen ved tst svømnings formand 

  

Tst svømnings formand kunne berette følgende: 

- Det er nu to år siden, at svømmehallen var lukket på grund af renovering. 

- Efterfølgende har vi oplevet en medlemstilgang. 

- Der er en stor efterspørgsel efter vores børnehold, på hvilke mange hold allerede er udsolgt. 

- Vores talent/konkurrence hold kører nu godt, og de deltager i en del stævner. 

Beretningen blev godkendt. 

3) Fremlæggelse af det afsluttende regnskab samt budget for det kommende år 

  

Tst svømning kom ud af 2011 med et overskud på 61.066 kr., som især skyldes forøgede 

kontingentindtægter og aktivitetsstøtte. Budgettet for 2012 viser dog, at vores udgifter stiger en del. 

Regnskabet og budgettet blev godkendt. 

4) Indkomne forslag 

  

Bestyrelsen havde fremsat et forslag om, at hæve kontingentet på samtlige hold med 25 kr. fra og med 

efterårssæsonen 2012. Baggrunden for dette er på baggrund af budgettet for 2012, hvor især hallejen 

til Aarhus Kommune stiger væsentligt, samtidig med at vi indfører online tilmelding, og i den 

forbindelse skal betale for brug af tilmeldingssystemet. 

Forslaget blev vedtaget, og skal nu accepteres af Hovedbestyrelsen. 

5) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

  
På valg var Mike Hiltmar, Thomas Duun og Anders R. Pedersen. Alle blev genvalgt. Desuden blev 

Karoline Bøgh Mølgaard-Andersen valgt ind i bestyrelsen. 
  

6) Valg af suppleanter til bestyrelsen 

  - Ingen fremmødte, så bestyrelsen fik fuldmagt til at supplere sig, hvis det kan lade sig gøre.   

7) Nyt tilmeldingssystem 

  
Det blev enstemmigt vedtaget, at vi indfører et nyt online tilmeldings- og betalingssystem fra og med 

efterårssæsonen 2012. Valget faldt på Klubmoduls system. 
  


